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Sa 18. sjednice Upravnog vije6a Ljekarne VaraZdinske Zupanije (dalje u tekstu: Upravno vije6e),
odrLane dana22. oLujka2023. godine s podetkom u 15:30 sati.

Predsjednik Upravnog vijelapozdravlja prisutne dlanove te sukladno dlanku 13. Poslovnika o radu
Upravnog vijeia zakljuduje da su sjednici Upravnog vije6a nazodni dlanovi:

l. Marijan Cingula, predstavnik osnivada, predsjednik Upravnog vije6a
2. Maja Hre56, predstavnica osnivada
3. Kre5imir Grdan, predstavnik osnivada
4. Zvezdana Petrovi6, predstavnica radnika izabrana od strane Strudnog vije6a Ljekarne VaraZdinske Zupanije
5. Silvija Modrii, predstavnica radnika, izabrana na neposrednim izborima od strane radnika

te konstatira da postoji kvorum zapravovaljano odludivanje i dono5enje odluka.

Predsjednik Upravnog vijeda konstatira da su sjednici nazodni: ravnatelj Ljekarne VaraZdinske Lupanije
Mirko Magi6, voditeljica radunovodstva Adriana Martinjak i zapisnidarka Klementina SenkiS. Gtla. Slavica
ielar ispridala je svoj nedolazak.

Predsjednik Upravnog vije6a daje na raspravu predloZeni dnevni red.
Kako nema prijavljenih za raspravu predsjednik daje dnevni red na glasovanje:

1. Verifikacija Zapisnika sa 17. sjednice Upravnog vije6a
Referent: prof.dr. sc. Marij an C i ngula, predsj ednik

2. Dono5enje Odluke o prihva6anju Financijskog izvje56a o poslovartju Ljekarne VaraZdinske
Zupanije zarazdoblje 01.01.2023. do 31.01.2023. godine
Referent : Adriana Martinj ak, voditelj ica radunovodstva

3. Usvajanje Izvje5da o radu Upravnog vije6a Ljekarne VaraZdinske iupanije 2a2022. godinu
Referent : prof. dr. sc. Marij an C ingula, predsj edn ik

4. Razno
Dnevni red je jednoglasno prihva6en u predloZenom obliku.

Toika 1. dnevnog reda:
Predsjednik Upravnog vije6a otvara raspravu po todki l. dnevnog reda i poziva dlanove da u postupku

verifikacije Zapisnika sa 17. sjednice Upravnog vije6a iznesu primjedbe u svezi istog.
Predsjednik Upravnog vije6a utvrtluje da nema primjedaba na Zapisnik sa 17. sjednice Upravnog

vije6a.
Upravno vijede jednoglasno verificira Zapisnik sa 17. sjednice Upravnog vije6a.

Toika 2. dnevnog reda:
Predsjednik Upravnog vije6a poziva izvjestiteljicu da obrazloZi todku 2. dnevnog reda.
Adriana Martinjak zahvaljuje na ukazanom povjerenju te obrazlaLe Financijsko izvjeS6e o poslovanju

Ljekarne VaraZdinske Zupanije za razdoblje 01 .01 .2023 . - 3l .01.2023. godine.
Izvjestiteljica istide da je financijsko izvje56e Ljekame VaraZdinske Zupanije (dalje: ustanova) za

razdoblje 01.01.2023. - 31.01.2023. godine sastavljeno prema odredbama Zakona o radunovodstvu i
primjenom Hrvatskih standarda financijskog izvje5tavanja.

Nakon op5irnog izlaganja Financijskog izvje56a o poslovanju Ljekarne VaraZdinske Lupanije za
razdoblje 01.01.2023. - 3 1.01 .2023. godine predsjednik Upravnog vije6a zahvaljuje voditeljici radunovodstva
te owara raspravu.

Raspravu otvara Kre5mir Grdan napomenom daje u materijalima uodio Stamparsku gre5ku u podacima



o kratkorodnoj imovini u polju "stanje Ziro-raduna na dan: 3l.0l.202l." pa.moli da svi u dostavljenim
materijalima stave napomenu da se radi o 3 1.01 .2023. godine. Adriana Martinjak potvrcluje da se radi o oma5ci
te da su podaci iskazani u tablici za stanje Ziro-raduna na dan 3l .01 .2023 ., a ne 3l .01 .2021 . godine.

Marijan Cingula istide da prihodi i rashodi u promatranom razdoblju nisu uskladeni, odnosno prihodi
su rasli zacca.6o%, ukupni rashodi iizdacizacca. llo/o, a diorukupnih rashoda - rashodi zazaposlene cca.
26Yo. Istite daje odnos prihoda-rashoda u prethodnim razdobljima bio uvijek izuzetno uskladen. Obzirom da
se radi samo o obradi podataka za sijedanj 2023. godine postavlja pitanje da li ovi pokazatelji pokazuju nove
trendove (manja potraLnja za nekim proizvodima koji su pro5le godine btli traZeni, pove6anje broja
zaposlenih).

Zvezdana Petrovid istide da ukoliko kompariramo prihode od ostalih korisnika u razdoblju sijedanj
2022. lsijetanj2023. vidimo da je do5lo do pada prihoda u sijednju 2023.Padje uzrokovan novonastalom
situacijom s koronom, odnosno u sijednju pro5le godine udio prodanih testova na CQVID-19 bio je izuzetno
visok, a ove godine je to izostalo zbog bolje situacije s pandemijom virusa SarS-CoV2. Istide da je u
ljekarni5tvu nezahvalno komparirati financijske pokazatelje samo jednog mjeseca jer je bolji pokazatelj
poslovanja kvartal. U ljekarni5wu postoje velike razlike u "trendovima", primjerice ponekad sezona nije
obiljeZena respiratonim infekcijama, dok 6e druge godine moZda biti ve6a pojavnost istih.

Ravnatelj se ukljuduje u raspravu napomenom da je zadovoljan s prihodima koji su rasli za 6%o.

Napominje da su rasle cijene energenata. Ujedno istide da ne treba promatrati samo postotke jer ako se

primjerice kompariraju podaci za"materijalzaodrLavanje disto6e" vidljiv je rast za284Yo u odnosu na isto
razdoblje 2022. godine dok'taj iznos u novdanoj protuvrijednosti iznosi pove6anje od424 eura. Istide da je
vaLno spomenuti rashode za zaposlene koji su rasli 26%o, a razlog tomu je rast osnovice za obradun pla6a te
pove6anje koeficijenata dijelu radnika te novo zapo5ljavanje 2 magistra farmacije od 01.01.2023. godine.
Napominje da 6e osnov ica za obradun pla6a ponovno rasti od 01. .04 .2023 . godine te 6e to u konadnici povedati
ukupne rashode zazaposlene i u budu6nosti.

Marijan Cingula napominje da u dana5njim pokazateljima nema argumente zapovelanje pla6a jer su
podaci lo5iji od pro5logodi5njih te nema zalihe u financijskim pokazateljima za pove6anje plada koje je
predlagao podetkom pro5le godine.

Zvezdana Petrovid istide da ako gledamo svaki kalendarski mjesec zasebno u bilo kojoj godini uvijek
6e se na6i mjesec koji, promatran zasebno, iskazuje lo5iji financijski rezultat, a kvartali ipak pokazuju realnije
stanje poslovanja.

Kako vi5e nema prijavljenih za raspravu, predsjednik Upravnog vije6a daje todku tlnevnog reda na glasovanje.

Upravno vije6e jednoglasno donosi

ODLUKU
1. Prihva6a se Izvje56e o financijskom poslovanju Ljekarne VaraZdinske Zupanije zarazdoblje

od 01.01.2023. do 31.01.2023. godine.

2. Ljekarna VaraZdinske Zupanije prema pokazateljima financijskog poslovanja u razdoblju od
0l .01 .2023 . do 3 1 .01 .2023 . godine ostvarila je ukupne prihode u iznosu od | .067 .261 ,00 eura ukupni rashodi
iznosili su 1.054.905,00 eura.

3. Ljekarna VaraZdinske b,ryanije ostvarila je rezultat poslovanja vi5ak prihoda nad rashodima u
iznosu od 12.356,00 eura.

Toika 3. dnevnog reda
Predsjednik Upravnog vije6a detaljno obrazlaie Izvje5ie o radu Upravnog vijeda za 2022. godinu te

potom otvara raspravu po predmetnoj todki dnevnog reda.
Kako nema prijavljenih za raspravu, predsjednik Upravnog vije6a daje todku 3. dnevnog reda na

glasovanje.

Upravno vije6e jednoglasno usvaja Izvje56e o radu Upravnog vije6a Ljekarne VaraZdinske Zupanije 2a2022.
godinu.

Toika 4. dnevnog reda



Pod todkom RAZNO za rije1 se javlja Klementina SenkiS koja obavjestava dlanove Upravnog vije6a
da 6e se tokom oZujka 2023. odrLati i elektronska sjednica na kojoj 6e se odludivati o davanju suglasnosti
ravnatelju za potpis odluke o odabiru najpovoljnije ponude i sklapanje ugovora zanabavu ljekarnidke opreme.
Pokrenut je postupak jednostavne nabave za potrebe Ljekarne Korzo i Ljekarne Centrala, a procjenjena
vrijednost nabave iznosi 15.170,00 EUR+PDV.

Predsjednik Upravno vrjepa zahvaljuje na obavijesti te moli dlanove da glasaju da li su suglasni da se

idu6a sjednica odrZi elektronskim putem.
Upravno vije6e jednoglasno donosi

ZAKLJUiAK

I. Idu6a sjednica Upravnog vije6a odrLati 6e se elektronskim putem.

Za rijed se javlja ZvezdanaPetrovi6 postavljaju6i pitanje da li se zna datum odr?avanjatematske
sjednice Zupanijske skup5tine VaraZdinske Lupanije na kojoj 6e se raspravljati o stanju u zdravstvu te o
materijalnim pravima radnika, obzirom da je na sjednici 06.03.2023. ravnatelj najavio da 6e ista biti odrZana
u skoro vrijeme.

Predsjednik Upravnog vijeda i ravnatelj odgovaraju da im za sada nije poznat datum odrLavanja
tematske sjednice. Ravnatelj istide da je od osnivada zaprimljena dokumentacija koja se mora popuniti za
tematsku sjednicu, ali todan datum odrLavanja iste jo5 nije poznat.

Zvezdana Petrovi6 spominje svoj prijedlog s pro5le sjednice (06.03.2023.) da se na sjednicu uvrsti i
dodatna todka dnevnog reda o dono5enju Popisa radnih mjesta s koeficijentima sloZenosti poslova. Istide kako
se ve6 godinu dana odgada stavljanje predmetne todke na dnevni red usprkos jako dobrim rez:ultatima
PodrZava Sto je redeno na pro5loj sjednici vezano za povelanje koeficijenta voditeljici radunovodstva
(izjednalavanje s koeficijentom vi5eg strudnog savjetnika za op6e, pravne i kadrovske poslove), 5o/o

zdravstvenim radnicima i 10% nezdravstvenim radnicima. Nagla5ava daje Ljekarna VaraZdinske Zupanije
zdravstvena ustanova i dionik primarne zdravstvene za5tite. Istide da primarna zadala ustanove nije
ostvarivanje dobiti ve6 pruZanje ljekarnidke usluge svim Ziteljima VaraZdinske Zupanije. Ujedno se osvr6e na
nezadovoljstvo lijednika koje je bilo manifestirano t Zagrebu, a nedavno je u VaraZdinu bilo vidljivo kako se

manifestiralo nezadovoljstvo radnika Zavoda za hitnu medicinu. Svi ti dogadaji u zadnje vrijeme ukazuju na
to da bi svi, podev5i od Upravnog vije6a, do javnosti, trebali biti svjesni vrijednosti rada i svega Sto
predstavljaju zdravstveni radnici, metlu kojima su i ljekarnici. Istide da bi radnici Zeljeli izbjeli izraLavanje
nezadovoljstva kojem smo nedavno svjedodili, a koje je prethodno spomenula.

Ravnatelj istide da je uvijek isticao da je za pravedne koeficijente i da se nadao da6etatema brZe do6i
na dnevni red, ali se navedeno jo5 nije dogodilo. Na sastanku ravnatelja zdravstvenih ustanova dogovoreno je
da se ne ide sa ve6im iskoracima/promjenama prije odrZavanja tematske sjednice Zupanijske skup5tine. Navodi
da je osnovica za obradun pla6e rasla u oZujku 2022. godine, listopadu 2022. godine te da 6e slijede6e
pove6anje biti u travnju o.g. Ujedno su pove6ani koeficijenti za obradun pla6e zdravstvenim radnicima u
prosincu 2022. godine. Istide da je zaprimio zahtjev Strudnog vije6a o potrebi zapoSljavanja jednog magistra
farmacije na neodredeno vrijeme te da se krenulo u renovaciju Ljekarne Radi6eva pa stoga treba pridekati
financijske podatke prvog kvartala kako bi se vidjele realne mogu6nosti pove6anja pla6a.

Kako vi5e nema prijavljenihzaraspravu predsjednik Upravnog vije6a zakljuduje sjednicu u 16:30 sati.

Zapisnid,ar:
Klementina Senki5
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